

Protokoll RB 11/2021

Datum: 2021-12-02

Plats: Teams/Skypemöte kl.20:00

Närvarande: * Kai Koivuranta, Ordförande
(* = beslutande) * Niklas Wahlström, Sekreterare
Jenny Pålsson, Ledamot

Christer Olsson, U&R
Nils Lindbäck, 1/8 OR
Pjerre Gustavsson, Largescale
Mattias Skjöldebrand, 1/10 OR
Ronny Svensson, Eltrack

Frånvarande: Förbundsstyrelsen
Mickael Brandt, 1/10 NT
Hans Lyxell, 1:8 Track

-
- § 91 Mötets öppnande
 - § 92 Föregående mötesprotokoll
 - § 93 Fastställande av mötets dagordning
 - § 94 Pågående ärenden
 - § 95 Ekonomi
 - § 96 SBF
 - § 97 EFRA
 - § 98 Övriga frågor
 - § 99 Nästa möte
 - § 100 Mötets avslutande

-
- § 91 Mötets öppnande
 - § 92 Föregående mötesprotokoll
Godkännes
 - § 93 Fastställande av mötets dagordning
 - § 94 Pågående ärenden
 - 1. 1. A-Licens Mikael Olsson, Motorsällskapet Racehouse RC Sjöbo
 - Bordlägges till nästa möte
 - § 95 Ekonomi
 - 1. Resultat nov 2021
 - 2. Budget 2022
 - Inskickad, återkoppling början på 2022

§ 96 SBF

1. Konferensen
2. Mycket lyckat och bra samordnat av SBF.
Det mesta är publicerat, det sista kommer i helgen v.48
Arbetet med regelboken måste påbörjas omgående och vara klart i början på januari. Den gäller från 1 april till sista mars.
Vi behöver justera vårt arbetssätt angående motionerna för att se effekten av förändringarna inför konferensen.
3. Utbildning 21/22
Behövs anmälningssida, Jenny kollar idrottonline/SBF
4. Tävlingskalender
Publicerad och justeringar kommer ske varefter
5. Regler 2022(Nitro halt, mm.mm)
Nitrohalten måste justeras i regelboken – Christer tar fram förslag
6. SGA distrikt
Bra med träff på konferensen. Arbetet med punkterna som togs upp påbörjas omgående
Manual/protokoll för banbes/licenser: Hans Lyxell, Mattias Skjöldebrand, Jenny Pålsson + 2st SGA. Jenny P kontaktar SGA för att få in frivilliga, skapar samtidigt SGA-lista.

§ 97 EFRA

1. Anmälningar internationellt
Senast 21e januari skall anmälningarna vara inne.

§ 98 Övriga frågor

1. Landslag RB
Frågan har ställts till Pier om detta och han ställde sig positiv till detta. Niklas och Jenny kommer ta fram ett förslag för hur detta skall utformas.
Prioritet på juniorlandslag
2. Årsklocka – Utskottsgrupp
Nils Lindbäck tar ansvaret tillsammans med Mattias Skjöldebrand
3. Regelgrupp - Utskott + SGA/Medlem?
Christer blir sammankallande i detta. Tar in en utskottsmedlem och 1 eller 2 SGA.
4. Arbetsbeskrivningar grenansvarig och SGA - Utskott + SGA?
Niklas tar kommandot i detta tillsammans med Nils, Jenny och SGA
5. Fair Racing – Hur vi når ut bredare än tidigare
Tydliggöra på hemsidan (Jenny P) plus att Christers förslag på "klistermärke/skylt" skall spridas till banor/arrangörer.
Niklas tar kontakt med förbundsstyrelsen för att få till färdigtryckta skyltar/klistermärken.
6. Covid-19
Offentliga tillställningar skall det visas Covid-pass vid vissa gränser. Distrikten är ansvariga i dagsläget. Förbundet har endast mästerskapsansvar.
Kai sköter kontakten och informationen från förbundet och ser till att arrangörerna får informationen.

§ 99 Nästa möte
Tisdag 2022-01-04 kl.20.00

§ 100 Mötets avslutande

Protokoll upprättat av:

XX

Protokoll justerat av:

XX